
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 27. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 438
Af Greenpeaces omtale i pressemeddelelsen ”Trussel fra HCB-giftbjerg skal
stoppes” fra den 10. juli 2012 udgør den omtalte mængde HCB-affald i
Gdansk 12.000 tons. Af Politikens fremlægning af sagen i artiklen ”Farlig arv:
Gift fra Sovjet via Gdansk” fra den 17. september hedder det, at "kun" 8.500
ton HCB-affald er blevet importeret fra Ukraine, mens det af ministerens svar
pr. 21. september 2012 fremgår, at der mangler at blive behandlet 2.800 ton
HCB-affald, jf. MIU alm. del – svar på spm. 386. Vil ministeren på denne bag-
grund oplyse:
• Hvordan ministeren bedømmer validiteten af tallene fra de polske myndighe-
der?
• Hvorledes ministeren vil verificere rigtigheden af de forskellige mængdeangi-
velser?
• Vil ministeren bede de polske myndigheder om tilladelse til at besigtige affal-
det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand

1/1

Miljøudvalget 2011-12
MIU alm. del Spørgsmål 438
Offentligt


